



---

## STYRELSEMÖTE 2017-10-23

Plats: Klacken, Tavelsjö

Tid: 19.00

Närvarande: Mattias Borneberg, Markus Nyström och Maria Muribi

---

### 1. Mötet öppnas

### 2. Val av mötesfunktionärer

- a. Ordförande: Mattias Borneberg
- b. Sekreterare: Maria Muribi
- c. Justerare: Markus Nyström

### 3. Föregående protokoll

- a. Maria frågar om beslutsunderlag till beslutet om att köpa traktor. Mattias visar dokumentet som ska sättas in i pärmen. Man förde vid förra mötet även diskussioner kring att dela upp den ekonomiska strukturen så att isbanan blir en tydligare enhet. Henrik och Mattias ska diskutera detta med revisorn. Efter dessa förtydliganden lades föregående protokoll till handlingarna.

### 4. Sektionerna, avrapportering

- a. Träningscenter
  - Det fungerar inte med ljudanläggningen på Bygdegården. Helena Svensson har tagit fram en offert på den utrustning som TAIK skulle behöva. Den ska då förvaras i en låsbar hurts på Bygdegården.
  - tränarna vid TC behöver köpa nya linnen. Mötet bifaller detta.
- b. Skidor
  - Skidsektionen hade möte den 22/10. Det saknas tränare och vi ska gå ut på Facebook (anslagstavlan och skidspåret) och sätta upp lappar på Matboa och skolan att vi behöver fler som vill vara tränare om det ska bli någon verksamhet kommande säsong. Marcus tar fram förslag till anslag.
  - Vi har fått bidrag för LED-lampor men bara för det antal som finns runt nuvarande spår, alltså inte för att sätta upp längs Mullekojospåret. För detta krävs att vi söker investeringsbidrag.
  - Marcus ska börja kolla med spårgruppen inför säsongen.
  - Vi beslutar att kalla till skidkväll på Klacken för att diskutera vad medlemmarna vill med skidsektionen. Öppna träningar för vuxna, barnverksamhet, inköpt skidträning, HTF-samarbete även för skidträningen.
- c. Fotboll
  - Vi har fått oss tillskickat en broschyr angående HTF samarbetet som presenterar samarbetet på ett bra sätt. Det som saknas är förhållningssättet som HTF-gruppen arbetat fram. Maria förklarar att det kommer att bli ett eget dokument.
  - Det är möte den 19/11 angående HTF-samarbetet som Maria kommer att delta i.
  - Erfarenheten säger att det är viktigt att få med ledarna för bolleken på



uppstartsmöten inför säsongen så att de redan från första året förstår hur det hänger ihop, dvs. att man har bollek i respektive förening under första året men att det sedan blir ett HTF-lag.

- Frågan kring verksamhetsplan för nästa år, inklusive behov av tränarutbildning är väckt och kommer att lämnas in från sektionen.

d. Friidrott

- Halvmaran gick med 100 000 kr i vinst.

e. Cykel

- inget att rapportera

f. Skridskor

- viss förberedelse inför säsongen pågår, inköp av reklamskyltar, inbjudan till skolor.

- Uthyrningen funkade bra förra året och nu är en app framtagen för att kunna boka och betala skridskorna.

**5. Aktuella aktiviteter och ärenden**

a. Att-göra-listan som är en bilaga till detta protokoll uppdateras

**6. Ekonomi**

a. Status – bordläggs då kassören inte är närvarande

b. Bidrag – Markus söker bidrag.

- Det är dags att söka investeringsbidrag. Vi beslutar att söka för 5-manna mål till fotbollssektionen, ljudanläggning till TAIK TC och snöfräs till isbanan och till en renovering av minigolfen.

- Det är också dags att söka driftbidrag för säsongen 2018/2019. Vi söker för skötsel av isbanan, driften av lokalen på Klacken och lokalbidrag för TAIK TC.

- Bidrag till bussturer till isbanan ska sökas för 80 000.

- Vi ska söka eldsjälsbidrag för Mattias Borneberg och Tobias Sundkvist.

**7. Övriga frågor**

a. Det är på gång 500 isbanemössor. Mattias diskuterar layout med företag.

b. När det gäller dieselinköp ska de som drar skidspår göra på samma sätt som förra året. För isbaneskötseln ska det finnas loggbok i traktor med en plastficka i för att samla ihop kvitton.

**8. Nästa styrelsemöte**

a. Nästa styrelsemöte är den 13 november 2017



Protokollet skrivet av:

*Maria Muribi*

.....  
Maria Muribi

Justerat av:

*Markus Nyström*

.....  
Markus Nyström

*Henrik Tjärnström*

.....  
Henrik Tjärnström

Bilaga: "Att-göra-lista" från styrelsemötet ligger som ett separat undertecknat dokument




---

**BILAGA: "ATT-GÖRA-LISTA" TILL STYRELSEMÖTE 2017-10-23**


---

Plats: Klacken, Tavelsjö

Tid: 19.00

Sektion	Ämne	Att göra/status	Tidplan	Ansvarig
Alla	Budget 2018	Sektionerna skall meddela vilka intäkter och utgifter man räknar med under 2018	November	Alla
Alla	Inventarielista	Markus vill ha uppgifter på nya traktorn	November	Markus/Mattias
Alla	TAIK-fest	Februari – datum måste bestämmas + ansvarig för festkommittén skall utses	November	Mattias
Alla	Minnesfonder	Utskick för att nominera lämpliga kandidater som presenteras på TAIK-festen	Oklart	Mattias
Skidor	Belysning	Markus skall låna en belysning från Rödåsel för påseende om det är rätt modell för TAIK	November	Markus
Skidor	Sladdmaskin	En lämplig sladd skall köpas in enl. tidigare beslut i styrelsen	Oktober – klart!	Markus
Skidor	Träning	Ett möte om vi skall ha organiserad träning kommande säsong 2017/2018 – förslag 26 nov	Oktober	Markus
Fotboll	Utbildning	Behovet av tränarutbildning skall undersökas bland ledarna – klart och meddelas inom kort	November	Maria
Alla	Media	Vi skall ha ett separat styrelsemöte om hur vi profilerar oss, i vilka medier etc – tas på nästa styrelsemöte den 13 nov	November	Mattias
Friidrott	Ekonomi	PaySon skall ändras till TAIK:s konto	November	Henrik
Styrelsen	Minigolfen	En byggare skall kostnadsberäkna en renovering av minigolfen. Markus söker bidrag å 150.000:-	November	Markus/Henrik



		för akuta åtgärder inför säsongen 2018		
Nolia	Alla	Tackmail för hjälpen runt Noliastäd och Halvmarathon	Oktober	November
Isbanan	Driftbidrag	Bidrag skall sökas till drift och bussturer. Mattias skickar bidragsansökan från föregående säsong till Markus	Oktober	Markus /Mattias
Alla	Medlemsavgifter	Ett blad med information skall gå ut till sektionsansvariga m.fl. angående hur medlemsavgiften betalas, vad som ingår i ett medlemskap etc,	November	Maria

Protokollet skrivet av:

.....  
Mattias Börnerberg

Justerat av:

.....  
Maria Muribi

.....  
Markus Nyström